
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Børne- og undervisningsministeren

Dato: 23. marts 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 170
Vil ministeren opdele grundskoleelever i deciler efter opnåede karaktergennemsnit i de 
bunde fag ved folkeskolens afgangsprøve? Deciler ønskes opgjort for årene 2009, 2014 
og 2019. Vil ministeren endvidere oplyse, hvor stor en andel af decilen der påbegyndte 
en gymnasial uddannelse efter grundskolen. Blandt dem som påbegyndte en gymnasial 
uddannelse bedes ministeren oplyse andelen, som fuldførte en gymnasial uddannelse.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Lars Boje Mathiesen 
(NB).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lars.Mathiesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anders Kronborg
formand

1/1

Offentligt
BUU Alm.del - Spørgsmål 170

Børne- og Undervisningsudvalget 2021-22


